

Referenzdokument zu den Schemaelementen „article113al114115Investment20152018“ and “euFunds20152018” im Schema: RBMPPoM, Class: Costs (2.5 und 2.6)

reference dokument for schema elements „article113al114115Investment20152018“ and “euFunds20152018” in schema: RBMPPoM, Class: Costs

GERMAN

Vorgehen bei der Ermittlung der Kosten für die **FGE Warnow/Peene**:

Für die Felder 2.5 (article113al114115Investment20152018) und 2.6 (euFunds20152018) werden Kostenangaben **für den Anteil der „ergänzenden Maßnahmen“** gemeldet.

Feld 2.5 (article113al114115Investment20152018):

Enthält die gesamten (=100%) Ausgaben im Zeitraum 2016-2018 für die investiven Maßnahmen der ergänzenden Maßnahmen für FG und Seen

Kosten 2016-2018:

- rd. 9 Mio. Euro für ergänzende Maßnahmen in FG und Seen

Feld 2.6 (euFunds20152018):

Enthält den proportionalen **EU-Anteil** der Kosten aus Feld 2.5:

Kosten 2016-2018:

- rd. 6,5 Mio. Euro für ergänzende Maßnahmen in FG und Seen

ENGLISH

determination of costs for **RBD Warnow/Peene**:

For schema elements 2.5 (article113al114115Investment20152018) and 2.6 (euFunds20152018, schema: RBMPPoM, class: Costs) costs are reported for measures under article 11 (4) only.

schema element 2.5 (article113al114115Investment20152018)

Reports the total investment expenditure of measures under article 11 (4) for the first half of the second planning cycle (2016-2018) in rivers and lakes.

costs 2016-2018:

- approx. 9 Mio. € for supplemental measures in rivers and lakes

schema element Feld 2.6 (euFunds20152018):

Reports the proportion of costs of measures under article 11(4), financed by EU funds

costs 2016-2018:

- approx. 6,5 Mio. € for supplemental measures in rivers and lakes